

Mötesprotokoll MNB SGA Rally

Plats: Östersund (Lugnvik)

Tid: 2016-10-17 kl 18.00–20.00?

Deltagare: Dan Hoff, Mats Wallin, Fredrik Jonasson, Lars-Erik Söderström

§ 1 **Mötets öppnande:**- Danne öppnade mötet.

§2 **Val av mötesordförande:** Mats W

§3 **Val av mötessekreterare:** L-E

§4 **Val av justerare:** Fredrik och Mats

§5 **Godkännande av kallelse:** Ja

§6 **Fastställande av dagordning:** Godkändes

§7 **Godkännande av föregående mötesprotokoll:** OK

§8 **Ev. Rapporter:** -

§9 **Bordlagda frågor:**

9.1 Sture ställde frågan: hur får man till fler intressenter av motorsport/Rally?

Diskussioner och idéer utbröt direkt och Danne ska undersöka med "Micro" för att se väg för enklare former för att kunna blanda olika biltyper på inhägnat område, forts vid nästa möte.

Svar: Från Micro all möjligheter men problem med mix med folkrace ekipage pga regelverken.

Frågan är också förd med Peter Karlsson+ JMK, väntar på svar.

9.2 Godkända Domare och Tekniker för 2017 års tävlingar, Danne + L-E ev lägga in Lots nummer i listan.

- Dan har uppgiften att stämma av domare inför 2017 år säsong

- L-E har uppgiften att stämma av tekniker inför 2017 år säsong

§10 **Nya frågor:**

10.1 Bilsportskonferens inom distriktet 2017 Januari?

10.2 Resumé vad hände i grpH frågan:

- Vid Fixit träffen redovisades läget av Johan Garli. Några frågor kom fram då, nytt förslag kommer jan 2017 för fastställelse prel Juni. Danne har skickat in att inga kommentarer kommer från MNB.

10.3 SGA träff 25-27 November 2016, vem åker? Beslut, Danne och ev Mats eller Reserv.

§11 **Övriga frågor:**

- Kurs tävlingsledning steg 3-4 prel 3/12 hos Depå Grande

§12 **Nästa möte:**

- 5/12 kl 18.00 Saab Lugnvik

Justerare:

Mats Wallin

Fredrik Jonasson